
PROTOKÓŁ NR XLIV /18               
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2018 roku o godz. 9:00

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

Otwarcia sesji o godz. 900 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie Pan
Jarosław Bartkowiak. Przewodniczący powitał Radnych, a w ich imieniu:
- Radnych Powiatowych, 
- Burmistrza Bojanowa Pana Macieja Dubiela,
- Zastępcę Burmistrza Bojanowa Pana Krzysztofa Kurpisza,
- Skarbnika Gminy Panią Patrycję Kubiak, 
- Radcę Prawnego Panią Teresę Andrzejewską, 
- Kierowników Referatów Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy, 
- Dyrektorów Szkół i Przedszkoli, sołtysów
oraz zaproszonych gości Pana Marcina Mosiek- Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji 
w Rawiczu i Kierownika Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie Pana Mariusza Plewę.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Po  przywitaniu  wszystkich  przybyłych  na  XLIV  Sesję  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie,
Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy 15 osobowy skład Rady w sesji uczestniczy
9 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne
uchwały.
 
Następnie  Przewodniczący Rady zapytał,  czy  Panie/Panowie  radni  zgłaszają  wątpliwości  
i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji?
Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.

Do pkt. 2.   Przedstawienie porządku obrad XLIV sesji Rady Miejskiej.  

Pan  Jarosław  Bartkowiak  poinformował,  że  otrzymał  wniosek  od  Pana  Burmistrza  
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie:

1) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  międzygminnego  pomiędzy  Gminą
Rawicz a Gminą Bojanowo w zakresie zasad finansowania opieki nad dziećmi do lat
3.

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
W  dalszej  kolejności  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  o  wprowadzenie  do
porządku obrad wnioskowanej uchwały.
Wniosek  przegłosowano.  Za  wprowadzeniem  do  porządku  obrad  wspomnianej  uchwały
głosowali wszyscy obecni radni- 9 głosów „za”.

W związku z tym, iż więcej wniosków nie wniesiono, porządek XLIV sesji przedstawia się
następująco:

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XLIV sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XLIII/18 roku z sesji, która odbyła się w dniu 12 czerwca 2018
roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie
międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i  o wydanych
zarządzeniach.
7. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo.
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8. Ocena stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo.
9. Przygotowanie placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku letniego
dzieci i młodzieży. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie:
a) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia

i mieszkaniach chronionych, udzielających schronienia osobom tego pozbawionym,  
w tym osobom bezdomnym z terenu Gminy Bojanowo,

b) wyrażenia  zgody  na  nabycie  w  drodze  komunalizacji  na  rzecz  Gminy  Bojanowo
nieruchomości  stanowiących  własność  Skarbu  Państwa  położonych  w  obrębie
Trzebosz,
c) zmiany uchwały Nr XXXII/269/13 Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia  30
października  2013 r.  w sprawie  zasad  ustalania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska
kierownicze  
w  szkołach,  zasad  zwalniania  od  obowiązku  realizacji  zajęć  oraz  określenia
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  
i  opiekuńczych pedagoga szkolnego,  psychologa,  logopedy i  doradcy zawodowego
oraz  nauczycieli  realizujących  w  ramach  stosunku  pracy  obowiązki  określone  dla
stanowisk  o  różnym  tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze  godzin,  dla  których
organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo,
d) powołania doraźnej Komisji Statutowej, 
e) dokonania  analizy  projektu  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania
ścieków  na  terenie  gminy  Bojanowo  w  celu  przekazania  go  do  zaopiniowania
organowi regulacyjnemu, 
f) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Bojanowa, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018 – 2021,
h) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok,
i) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  międzygminnego  pomiędzy  Gminą  Rawicz  a

Gminą Bojanowo w zakresie zasad finansowania opieki nad dziećmi do lat 3. 
11. Odpowiedzi na zapytania radnych.
12. Wolne głosy i wnioski.
13. Zakończenie.

Do pkt. 3.   Przyjęcie protokołu Nr XLIII/18 z sesji, która odbyła się w dniu 12 czerwca 2018  
roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 12 czerwca 2018 roku nie
wniesiono  żadnych  uwag  pisemnych  i  ustnych,  Przewodniczący  Rady  zawnioskował  
o przyjęcie powyższego dokumentu. 
Za  propozycją  Pana  Jarosława  Bartkowiaka  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  Radni-9
głosów „za”. W związku z powyższym protokół Nr XLIII/18 z sesji, która odbyła się w dniu 
12 czerwca 2018 roku został przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 4.   Zapytania radnych.     

Jako pierwszy głos zabrał Pan Zygmunt Maćkowiak. Radny poinformował, że w związku  
z suszą została powoła Komisja do szacowania szkód. Mieszkańcy pytają do kiedy będzie
można składać wnioski i kiedy komisja zacznie szacować szkody. Następnie Pan Maćkowiak
zwrócił się z prośbą o umieszczenie wniosków do pobrania na stronie internetowej gminy
oraz rozpowszechnienie powyższej informacji wśród naszych sołectw.

W  dalszej  kolejności  Pan  Piotr  Nadrowski  poinformował,  że  zgłosił  na  jednej  
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z  wcześniejszych  sesji  wniosek  o  dodatkowe  przejście  dla  pieszych  w  Golinie  Wielkiej.
Zaproszony wówczas na posiedzenie sesji Pan Henryk Lipowczyk wyjaśnił, że wniosek jest
możliwy  do  rozpatrzenia  o  ile  zostanie  on  złożony  przez  gminę.  Pytanie-  czy  wniosek  
o  dodatkowe  przejście  w  Golinie  Wielkiej  został  złożony  i  czy  będzie  złożony?  Drugie
pytanie  dotyczyło  remontu  przedszkola  w  Golinie  Wielkiej.  W  związku  z  trudnościami
znalezienia  wykonawcy,  czy  kwota  400.000  zł  pozostanie  na  remont  i  nie  zostanie
przeznaczona na inny cel? Następnie pytanie związane było z nagłośnieniem. Pan Nadrowski
poinformował, że kwota 21.000 zł została ściągnięta z modernizacji nagłośnienia. To nie jest
cała  suma  i  czy  w  związku  z  powyższym  nagłośnienie  będzie  zrobione,  tylko  tańszym
kosztem? 

Więcej  pytań  nie  było,  w związku  z  powyższym Pan  Jarosław Bartkowiak  przeszedł  do
kolejnego punktu porządku obrad. 

Do pkt. 5.    Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych    
w okresie międzysesyjnym.     

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował  zebranych  o  działaniach
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi  załącznik  
nr 3 do niniejszego protokołu.

Do  pkt.  6.    Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  
wydanych zarządzeniach.     

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  
w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

W związku z brakiem pytań ze strony Państwa radnych do przedstawionej reprezentacji,  
Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanym zarządzeniu. Informacja stanowi
załącznik nr 5 do protokołu. Pytań nie było.

Dot. pkt. 7.   Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo.   

Jako pierwszy głos zabrał Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Rawiczu Pan Marcin
Mosiek, który podziękował Panu Burmistrzowi za całoroczną współpracę. Szczegóły zdarzeń,
jakie miały miejsce w ubiegłym roku, zostały przedstawione w sprawozdaniu. Następnie Pan
Mosiek poinformował, że na terenie powiatu rawickiego jesteśmy jedynym miastem, który
ma monitoring, za co dziękuję. Ze względu jednak na zdarzenia, których jest coraz więcej
niedaleko sklepu Dino, prośba o rozszerzenie monitoringu o powyższy teren. Ostatnia prośba
Pana Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji dotyczyła, żeby osoba która zajmowała się
przygotowywaniem całej  dokumentacji  związanej z  Dniami Bojanowa, skontaktowała się  
z Wydziałem Prewencji. 

Na  powyższe  głos  zabrał  Pan  Wiesław Ceglarek,  który  w imieniu  Zarządu  Towarzystwa
Sportowego „Ruch” Bojanowo wyraził  słowa podziękowania za gotowość policji  podczas
trwania meczów. 

Następnie Pan Zygmunt Maćkowiak poinformował, że z przedstawionej analizy wynika, że
nastąpił znaczny wzrost wykroczeń pn. nieobyczajny wybryk w stosunku do lat poprzednich.
Prośba o sprecyzowanie co pod niniejszym pojęciem można rozumieć? 
Odpowiadając Pan Mariusz Plewa wyjaśnił, że w ramach niniejszych wykroczeń wchodzi:
zaśmiecanie, używanie słów wulgarnych, przysłowiowi „leżacy”. 
Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy, Pan Maćkowiak zwrócił się z zapytaniem,
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czy rzeczywiście nastąpił wzrost powyższych wykroczeń, czy jest on bardziej zauważalny? 
Na powyższe Pan Marcin Mosiek poinformował, że dane mówią same za siebie, nie jest to
problem tylko w Bojanowie, ale w całym powiecie. 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka, który na wstępie poinformował, że 
od czasu do czasu mieszkańcy zgłaszają problem ginięcia worków w określonych kolorach 
w dzień wywożenia segregowanych śmieci. Potencjalni nabywcy przebierają worki w celu
poszukiwania  surowców  zwrotnych.  Przykładowo  został  wystawiony  zielony  worek  
i mieszkaniec nie otrzymał zwrotnie pustego. Wykonywane są wówczas telefony do Leszna w
celu wyjaśnienia powyższej kwestii i mieszkańcy uzyskują informację, że worki nie zostały
wystawione. Pytanie- co należy robić w powyższej sytuacji?
Ustosunkowując  się  do  zapytania,  Kierownik  Rewiru  Dzielnicowych  w  Bojanowie
poinformował, że powyższy problem słyszy po raz pierwszy, żadne informacje do tej pory nie
dochodziły o takich zdarzeniach. Prośba, żeby informować i telefonować na numer 997 lub
służbowe telefony komórkowe. Będą podejmowane działania prewencyjne w dniu wywozu
odpadów. 

Następnie  głos  zabrał  Pan  Maciej  Dubiel,  który  korzystając  z  obecności  Pana  Zastępcy
Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Rawiczu  i  Kierownika  Rewiru  Dzielnicowych  
w Bojanowie wyraził  słowa podziękowania za szybkie interwencje oraz za utrzymywanie
porządku na terenie gminy. Ustosunkowując się do prośby Komendanta Powiatowego Policji,
Pan Burmistrz poinformował,  że zostały już podjęte starania,  aby monitoring pojawił się  
w okolicach skrzyżowania znanego marketu. Ponadto zostaną ustawione kamery wjazdowe
od strony Rawicza. Odstępujemy od zamontowania kamer na przejeździe kolejowym, gdyż
zostaną one usytuowane przez PKP.  Odnosząc się do kwestii Dni Bojanowa, to nie odbyło się
jeszcze  podsumowanie  z  powyższej  imprezy,  na  które  z  pewnością  Państwo  zostaną
zaproszeni.  Jeżeli  chodzi  o  kwestię  wywozu  śmieci,  to  problem  był  niejednokrotnie
omawiany na posiedzeniach KZGRL. W momencie, kiedy są odbierane elektro śmieci, zanim
zdąży objechać samochód MZO, pojawiają się inne pojazdy, które zagarniają odpady. Pan
Burmistrz poinformował, że również przychyla się do prośby, żeby prewencją objąć moment
zbierania śmieci. 

Więcej pytań nie było, informację zaopiniowano pozytywnie 9 głosami „za”. 
Sprawozdanie  dotyczące  stanu  bezpieczeństwa  publicznego  w Gminie  Bojanowo stanowi
załącznik nr 6 do protokołu. 

Posiedzenie sesji opuszcza Pan Marcin Mosiek i Pan Mariusz Plewa. 

Dot. pkt. 8.   Ocena stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo.   

Przystępując  do  niniejszego  punktu  Pan  Rafał  Sołtysiak  poinformował,  że  ochrona
bezpieczeństwa mieszkańców dotyczy nie tylko bezpieczeństwa przeciwpożarowego. Zawiera
ona szersze pojęcie nie wchodząc w kompetencje policji i innych służb. Obecny kierunek,
który jest u nas obrany: czyli w pierwszym rzędzie spełnienie wszystkich formalno- prawnych
wymogów strażaków, sprzętu, szkoleń, wyposażenia z naciskiem na nowy samochód, który
będziemy mogli niedługo kupić dla OSP Bojanowo. Później pozostanie kwestia samochodu
OSP Sowiny.  Zagrożenia  są  różne  i  ewaluują.  Nieprzewidzianych  sytuacji,  związanych  
z załamaniami pogodowymi będzie coraz więcej przybywać. W związku z powyższym Pan
Sołtysiak  zachęca  wszystkich  do  zapisania  się  do  systemu  powiadomień  sms,  który  od
niedawna funkcjonuje na terenie Gminy Bojanowo. Na dzień dzisiejszy zapisanych jest 242
użytkowników systemu i z dnia na dzień liczba zainteresowanych wzrasta.  

W zawiązku z brakiem pytań, przystąpiono do głosownia. Informacja o stanie bezpieczeństwa
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przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo została zaopiniowana pozytywnie 9 głosami „za” 
i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Dot. pkt. 9.   Przygotowanie placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku   
letniego dzieci i młodzieży. 

Jako pierwsza głos zajęła Pani Sabina Szlachetka- Andersz, która poinformowała, że Ośrodek
Pomocy Społecznej w Bojanowie wspólnie z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych  jest  organizatorem półkolonii  w  Bojanowie,  które  odbywają  się  w  dwóch
turnusach. W każdym turnusie uczestniczy 75 uczestników. Kierownikiem półkolonii jest Pan
Maciej  Ratajczak.  Ponadto  GKRPA  organizuje  wypoczynek  letni  z  programem
profilaktyczno- terapeutycznym dla 50 dzieci z terenu całej gminy. Miejscem wypoczynku
będzie  Harrachov  w  Czeskiej  Republice.  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  otrzymał  również
informację  
z Wielkopolskiego Kuratorium Oświaty o przyznaniu 6 miejsc na wypoczynek letni dla dzieci
do Sierakowa. Pytań nie było. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Następnie Pani Maria Biadalska poinformowała, że przez okres lipiec- sierpień, w środy i
piątki od godz. 13:00 do godz.  15:00 będą się odbywały zajęcia dla dzieci.  W programie
przewidziane są m.in. zajęcia plastyczne i ruchowe, gry planszowe. Na stronie internetowej
Miejskiej Biblioteki Publicznej widnieje szczegółowy harmonogram zajęć. Pytań nie było.
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Jako ostatni głos zabrał Pan Maciej Ratajczak, który poinformował, że zajęcia w miesiącu
lipcu  i  sierpniu  będą  się  odbywały  we  wtorki  i  czwartki.  Organizowane  będą  wyjazdy  i
zajęcia plastyczne. Dokładne terminy i szczegółowe informacje zostaną podane w przyszłym
tygodniu. Pytań również nie było. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 protokołu. 

Pisemne informacje placówek oświatowych stanowią kolejno:
1. Szkoła Podstawowa im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie załącznik nr 11,
2. Szkoła Podstawowa im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej załącznik nr 12, 
3. Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Gościejewicach załącznik nr 13. 

Do pkt. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie:  
a)      ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach  

wsparcia  i  mieszkaniach  chronionych,  udzielających  schronienia  osobom
tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym z terenu Gminy Bojanowo

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady poinformował, że
projekt niniejszej uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 
w Bojanowie w dniu 26 czerwca 2018 roku.

W związku z brakiem pytań, przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało
dziewięciu radnych „za”.
Uchwała Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach
chronionych,  udzielających  schronienia  osobom  tego  pozbawionym,  w  tym  osobom
bezdomnym z terenu Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 14. 

Do pkt. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie:  
b)      wyrażenia  zgody  na  nabycie  w  drodze  komunalizacji  na  rzecz  Gminy  

Bojanowo  nieruchomości  stanowiących  własność  Skarbu  Państwa
położonych w obrębie Trzebosz
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował,  że  treść  przedmiotowej
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie.   

Następnie  głos  zabrał  Pan  Piotr  Nadrowski,  który  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  będzie
przedstawiony plan przejęcia pozostałych gruntów agencyjnych na terenie naszej gminy?
Ustosunkowując się do zapytania,  Pan Burmistrz odpowiedział,  że w pierwszej kolejności
trzeba zadać sobie pytanie, czy nas stać na przejęcie gruntów. Na posiedzeniu Komisji nie
było mowy o planie, tylko o informacji, jakie tereny agencyjne są na terenie naszej gminy.
Wspomniane informacje może Pan uzyskać, jednak w ciągu dwóch dni nie jesteśmy w stanie
powyższych danych przygotować. Postaramy się na następną sesję. 

Więcej pytań nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
Uchwałę podjęto siedmioma głosami „za”,  przy jednym głosie „wstrzymującym się” (Pan
Sebastian Miekisz) i jednym głosie „przeciw” (Pan Piotr Nadrowski).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie wyrażenia
zgody  na  nabycie  w  drodze  komunalizacji  na  rzecz  Gminy  Bojanowo  nieruchomości
stanowiących własność Skarbu Państwa położonych w obrębie Trzebosz stanowi  załącznik
nr 15 do protokołu.

Do pkt. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie:  
c)      zmiany  uchwały  Nr  XXXII/269/13  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia    

30  października  2013  r.  w  sprawie  zasad  ustalania  i  rozmiaru  obniżek
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  nauczycielom,  którym
powierzono  stanowiska  kierownicze  w  szkołach,  zasad  zwalniania  od
obowiązku  realizacji  zajęć  oraz  określenia  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych  pedagoga
szkolnego,  psychologa,  logopedy  i  doradcy  zawodowego  oraz  nauczycieli
realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk 
o  różnym  tygodniowym  obowiązkowym  wymiarze  godzin,  dla  których
organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, Pan Jarosław Bartkowiak poinformował,
że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 26 czerwca
br. 

W  związku  z  tym,  że  pytań  nie  było,  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie.  Za
podjęciem uchwały głosowało dziewięciu radnych „za”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Do pkt. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie:  
d)      powołania doraźnej Komisji Statutowej   

Pan Jarosław Bartkowiak poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem
obrad Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pytań  i  uwag  nie  było.  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie.  Uchwałę  podjęto
jednogłośnie- dziewięcioma głosami „za”. 
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie powołania
doraźnej Komisji Statutowej stanowi załącznik nr 17. 

Do pkt. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie:  

6



e)      dokonania analizy projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania  
ścieków na terenie gminy Bojanowo w celu przekazania go do zaopiniowania
organowi regulacyjnemu

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  niniejszej  uchwały  został  omówiony  na
posiedzeniu Komisji Stałych Rady w Bojanowie w dniu 26 czerwca 2018 roku. 

Podobnie jak w poprzednim punkcie, pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Za
podjęciem uchwały głosowało dziewięciu radnych „za”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Do pkt. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie:  
f)       ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Bojanowa  

Przystępując  do  niniejszego  punktu,  Pan  Jarosław  Bartkowiak  poinformował,  że  projekt
uchwały  był  szczegółowo  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady  Miejskiej  
w  Bojanowie.  Następnie  dodał,  że  Rada  Miejska  na  początku  kadencji  stwierdziła,  że
wynagrodzenie ustalamy na całą kadencję. Projekt zakładał, żeby pensję pozostawić mniej
więcej na tym samym poziomie.

Pytań i uwag nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie-
dziewięcioma głosami „za”. 
Uchwała Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie ustalenia
wynagrodzenia Burmistrza Bojanowa stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Do pkt. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie:  
g)      zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-  

2021

Przewodniczący Rady poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była tematem obrad
Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 26 czerwca br.

Następnie  głos  zabrała  Pani  Patrycja  Kubiak,  która  poinformowała,  że  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej zostały wprowadzone zmiany i wprowadzone nowe zadanie „Zakup
samochodu dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w Bojanowie”  w kwocie  309.000 zł.  Gmina
złożyła wniosek o dofinansowanie zakupu. W dniu wczorajszym otrzymaliśmy pozytywną
ocenę wniosku i prośbę o zabezpieczenie środków na 2019 rok. Łącznie z całą obsługą zakup
samochodu będzie wynosił 309.000 zł. Dofinansowanie otrzymamy w wysokości 100.000 zł,
czyli nasz koszt zakupu będzie wynosił 209.000 zł. Zostały również wprowadzone zmiany  
w WPF i w uchwale budżetowej. Polegają one na tym, że do końca czerwca powinny być
rozliczone środki niewygasające za 2017 rok. Rozliczenie zostało wprowadzone, ponieważ
wszystkie  zadania,  które  zostały  wpisane  w  uchwale  w  grudniu  w  wydatkach
niewygasających,  zostały  rozliczone  i  zapłacone.  Środki,  które  pozostały,  zostały
wprowadzone  do  budżetu.  
W  związku  z  tym,  że  modernizacja  wewnętrznej  płyty  rynku  zostaje  przedłużona  
i wprowadzona na ten rok- środki wprowadzane są jako zadanie "Modernizacja wewnętrznej
płyty rynku” na kwotę 300.000 zł. Projekt na przebudowę drogi Golina Wielka- Wydartowo
Pierwsze jest przedłużony do 5 lipca- wprowadzane jest jako zadanie majątkowe do budżetu
na kwotę 5.000 zł. Pozostałe środki, które zostały ze środków niewygasających, proponujemy
przeznaczyć na:
- projekt zadaszenia boiska przy Szkole Podstawowej w Golinie Wielkiej (20.000 zł),
- koncepcję modernizacji budynku Szkoły Podstawowej przy ul. Drzymały, 
-  projekt  i  prace  związane  z  adaptacją  pomieszczenia  po  byłej  księgarni  dla  Miejskiej
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Biblioteki Publicznej w Bojanowie. 
Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że w związku z tym, że kończą się prace związane 
z wyceną gruntów, która jest potrzebna do wypłaty odszkodowań, przesuwamy kwotę 40.000
zł  na  rzeczoznawcę.  Pozostałe  środki  są  zabezpieczone  na  wypłatę  odszkodowań  dla
działkowców. 

Głos  zabrał  Pan  Piotr  Nadrowski,  który  zwrócił  się  z  prośbą,  żeby  wydatki  majątkowe
dokładniej opisywać. Radny podał przykład punktu 18- budowa oświetlenia ulicznego, 22-
budowa placów zabaw i  25-  zakup  sprzętu  komputerowego,  w których  to  zadaniach  nie
podano dokładnej informacji, gdzie będą one realizowane. 
Na powyższe  Pan Burmistrz  poinformował,  że  wszystkie  informacje  są  przekazywane na
komisjach. Jeżeli chodzi o place zabaw to zwiększa się środki o kwotę 21.000 zł na budowę
placu zabaw w miejscowości Sowiny. Budowa lamp dotyczy ul. Leśnej i ul. Piaskowej. 
Następnie Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że jeżeli chodzi o budowę oświetlenia- to
dotyczy  oświetlenia  na  terenie  całej  gminy.  W projekcie  uchwały,  nie  znamy  dokładnie
punktów. Planujemy, że chcemy postawić 4,5 czy 6 lamp i wychodzi to w trakcie roku, na
które lampy. W związku z tym, że jest to ogólna nazwa, nie ma potrzeby za każdym razem
zwoływania sesji, jeżeli okaże się, że lampa miała być postawiona w innym miejscu. Pisanie
szczegółowo, że trzy lampy będą przy konkretnej ulicy spowoduje, że zakres będzie musiał za
każdym razem się zmieniać i tych zmian będzie dużo. 

Więcej  pytań  nie  było.  Przystąpiono  do  głosowania.  Uchwałę  podjęto  jednogłośnie-
dziewięcioma głosami „za”. 
Uchwała  Rady  Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia  29  czerwca  2018 roku  w sprawie  zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021 stanowi  załącznik  
nr 20 do protokołu. 

Do pkt. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie:  
h)      zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok  

Podobnie  jak  w  poprzednim  punkcie  porządku  obrad,  Pan  Jarosław  Bartkowiak
poinformował,  że  projekt  niniejszej  uchwały  został  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji
Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie.

Głos  zabrała  Pani  Patrycja  Kubiak,  która  poinformowała,  że  w  powyższym  projekcie
wprowadzono zmiany, które zostały omówione w poprzednim punkcie porządku obrad.

Pytań nie  było,  wobec powyższego przystąpiono do głosowania.  Uchwała została  podjęta
jednogłośnie- dziewięcioma głosami „za” i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Do pkt. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie:  
i)       wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  międzygminnego  pomiędzy  

Gminą Rawicz  a Gminą Bojanowo w zakresie  zasad finansowania opieki
nad dziećmi do lat 3

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował,  że  treść  przedmiotowej
uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie.

W związku z brakiem pytań, przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali
wszyscy obecni radni- dziewięć głosów „za”. 
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie wyrażenia
zgody  na  zawarcie  porozumienia  międzygminnego  pomiędzy  Gminą  Rawicz  a  Gminą
Bojanowo  
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w zakresie  zasad  finansowania  opieki  nad  dziećmi  do  lat  3  stanowi  załącznik  nr 22 do
protokołu. 

Do pkt. 11.   Odpowiedzi na zapytania radnych.  

Głos w niniejszym punkcie zabrał Pan Maciej Dubiel. Zostały zadane cztery pytania przez
dwóch  radnych.  Ustosunkowując  się  do  zapytania  Pana  Zygmunta  Maćkowiaka,  Pan
Burmistrz poinformował, że wnioski suszowe można składać od dnia dzisiejszego. Komisje
szacujące  szkody,  zaczną  pracę  od  przyszłego  tygodnia.  Wnioski  do  pobrania  zostaną
umieszczone na stronie internetowej. 
Na powyższe Pan Maćkowiak zwrócił się z zapytaniem, czy jest ostateczny termin składania
wniosków? W tym roku żniwa odbędą się dużo szybciej, a jak wiadomo roślina musi pozostać
na polu. Prośba, żeby procedury nie przedłużać. 
Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli rolnicy wiedzą, że ponieśli straty prośba, aby
pozostawić jakiś  element plonu.  Wiadomość szybko się rozejdzie  i  osoby poszkodowane  
z pewnością szybko złożą wnioski. Wnioski zostaną rozdysponowane do sołtysów.  

Odnosząc się do pytań Pana Nadrowskiego, Pan Maciej Dubiel poinformował, że rozmawiał 
z Kierownikiem Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu w sprawie dodatkowego przejścia
dla  pieszych  w Golinie  Wielkiej.  Jeżeli  wniosek nie  został  złożony,  to  zostanie.  Ponadto
mieszkańcy wioski zgłaszają również potrzebę, aby przy budynku poczty zaznaczyć oś jezdni.
W kwestii remontu przedszkola w Golinie Wielkiej, Pan Burmistrz poinformował, że został
ponowiony przetarg. Oferty mają spłynąć do 13 lipca br. Z powyższego zadania nie zostały
ściągnięte środki, kwota pozostała na takim samym  poziomie i nadal wynosi 400.000 zł. Czy
trzeba  będzie  dołożyć  do  zadania,  trudno  powiedzieć.  Może  wówczas  zaistnieć  potrzeba
zwołania  sesji  w  miesiącu  lipcu.  Remont  przedszkola  w  Golinie  Wielkiej  jest  dla  nas
priorytetem. Zakres prac pozostał również ten sam. 
Ustosunkowując się do wypowiedzi Pana Burmistrza, Pan Piotr Nadrowski zapytał, czy jest
brane  pod  uwagę,  żeby  przedszkole  funkcjonowało  na  dwóch  salach  wiejskich,  jeżeli
inwestycja przesunęłaby się w czasie? 
Na powyższe Pan Maciej Dubiel poinformował, że trudno powiedzieć. Skupiamy się na tym,
aby  wpłynęła  chociaż  jedna  oferta.  Jeżeli  chodzi  o  kwestię  organizacyjne,  będziemy  się
starać, aby nie doszło do dwuzmianowości. Tego chcemy uniknąć. 
W kwestii  nagłośnienia  Pan  Burmistrz  wyjaśnił,  że  w  dniu  dzisiejszym po  raz  pierwszy
korzystamy z opcji wizualnej. Dzięki uprzejmości firmy z Rydzyny, testujemy rozwiązania.
Aktualnie skupiamy się na minimum, aby spełnić ustawowe wymagania. Dzisiaj wszystkich
Państwa dyscyplinujemy, aby korzystać z mikrofonów, gdyż chcemy zobaczyć jak nagra się
dzisiejsza sesja i czy będziemy zobowiązani do tego, aby wydawać środki na nagłośnienie.
Nagłośnienie w pełni byśmy realizowali, gdy będzie remontowana sala. 

Do pkt. 12.   Wolne głosy i wnioski.  

W niniejszym punkcie porządku obrad, jako pierwszy głos zabrał Pan Jarosław Bartkowiak,
który  poinformował,  że  na  prośbę  nieobecnego  radnego  Krzysztofa  Wodeckiego
zawnioskował o postawienie nowych ławek znajdujących się niedaleko stacji  kolejowej w
Bojanowie.   
Ustosunkowując się do wniosku, Pan Burmistrz poinformował,  że zwróci się do zarządcy
powyższego terenu o to, żeby uporządkował, naprawił lub postawił nowe ławki. 

Następnie  Pan  Piotr  Nadrowski  zwrócił  się  z  zapytaniem,  cyt:  ”Czy  rowy  wzdłuż  dróg
gminnych  będą  wykaszane  tylko  po  jednej  stronie  od  strony  jezdni  a  nie  po  drugiej
stronie…?”
Odpowiadając Pan Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej wyjaśnił, że
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rowy będą wykaszane pod dwóch stronach. Nie są wykoszone, gdyż nastąpiła awaria sprzętu. 
  
W  dalszej  kolejności  głos  zabrał  Pan  Krzysztof  Kurpisz,  który  poinformował,  że  na
posiedzeniu komisji zostały przedstawione trzy projekty uchwał „alkoholowych”. Była prośba
Pana Marka Koltarczyka, aby do miejsc dopisać rynek. Został on wpisany. Po konsultacjach z
radcą prawnym, Państwo radni na ten moment nie muszą głosować. Zostały projekty uchwał
omówione na komisjach i  teraz zostaną przekazane sołtysom, którzy będą musieli  zwołać
zebrania  wiejskie  w celu zaopiniowania  tych  trzech projektów uchwał.  Dopiero wówczas
uchwały wrócą pod obrady Rady Miejskiej. 

Na  zakończenie  Przewodniczący  Rady  życzył  wszystkim  obecnym  udanych  wakacji  
i wypoczynku.  

Do pkt. 13.   Zakończenie  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie
zakończył XLIV sesję o godz. 1015.

Protokolant Przewodniczący Rady Miejskiej
Justyna Wolsztyniak Jarosław Bartkowiak
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